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Protokół  Nr XXXVIII/2005 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 29 listopada  2005 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji  -  18 ( nieobecny radni Czesław Sitarz, Paweł Królak i
Stefan Perzanowski)

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy quorum ( na sali  obecnych jest 15 radnych – nieobecni radni to:  Krzysztof
Kuc, Stefan Perzanowsk, Kazimierz Chudzian, Marek Kurek, Paweł Królak, Czesław Sitarz
)  Przewodniczący Rady Miejskiej   w Wołominie  Zygmunt  Nieznański  otworzył  XXXVIII
sesję Rady Miejskiej  w dniu  29  listopada   2005  roku o godz. 12.10

Pkt 1                                                           
Na sekretarza obrad została wybrana radna Beata Kalata w głosowaniu jawnym za – 14
głosów , przeciw -0, wstrz. - 1 osoba

Pkt 2
 Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Nieznański odczytał porządek obrad przesłany
radnym wraz z zawiadomieniem o terminie sesji. Stanowi on załącznik Nr 2 do niniejszego
protokołu.                                                
                                            Na sesje przybył radny Marek Kurek godz. 12.15

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Zgodnie  z  wnioskiem Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu,  która  wnioskowała  o  zmianę
procedury  likwidacji  Szkoły  Podstawowej  w  Wołominie,  wnioskował  o  zmianę  treści
uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji   Szkoły  Podstawowej  Nr  1  w  Wołominie  i
wprowadzenie tej uchwały do porządku obrad.

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Burmistrza Wołomina ( załącznik Nr 3 ) w sprawie
wycofania z porządku obrad uchwał:
– w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej nr 1 w Wołominie
Radni wyrazili  zgodę  na wycofanie tej uchwały z porządku obrad w wyniku głosowania
jawnego  za – 13 głosów,   , przeciw -1 głos, wstrz. -2 osoby
– w sprawie zmiany uchwały Nr II-36/99
Radni wyrazili  zgodę  na wycofanie tej uchwały z porządku obrad w wyniku głosowania
jawnego  za – 13 głosów,   , przeciw -1 głos, wstrz. -2 osoby
– w sprawie określenia granic obwodów SP Nr 4, SP Nr 5, SP Nr 7
Radni wyrazili zgodę na wycofanie tych uchwał z porządku obrad w wyniku głosowania
jawnego  za – 13 głosów,   , przeciw -1 głos, wstrz. -2 osoby
– w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII-121/05
Radni wyrazili  zgodę  na wycofanie tej uchwały z porządku obrad w wyniku głosowania
jawnego  za – 13 głosów,   , przeciw -1 głos, wstrz. -2 osoby
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Przewodniczący  odczytał  również  wniosek  Burmistrza  Wołomin  (  załącznik  Nr  4  )  w
sprawie wprowadzenia do porządku obrad   dwóch uchwał: w sprawie:
– zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 rok
W wyniku głosowania jawnego radni zdecydowali o wprowadzeniu do porządku obrad tej
uchwały za – 15 głosów, przec.- 1 głos, wstrz. -0      
– nabycia nieruchomości    
W wyniku głosowania jawnego radni zdecydowali o wprowadzeniu do porządku obrad tej
uchwały za – 15 głosów, przec.- 1 głos, wstrz. -0     
                                                                Na sesje przybył radny Krzysztof Kuc godz. 12.20
– zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 1 w Wołominie
W wyniku głosowania jawnego radni zdecydowali o wprowadzeniu do porządku obrad tej
uchwały za – 11 głosów, przec.- 1 głos, wstrz. -5        

Pkt 3
Protokół  z  sesji  Rady Miejskiej  z  dnia  27 października 2005 roku został  przyjęty  bez
zastrzeżeń w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Protokół  z  sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia   14  listopada  2005  roku  został  przyjęty  bez
zastrzeżeń w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Pkt 4 

– Przewodniczący Rady Miejskiej  Zygmunt Nieznański  odczytał  odpowiedź  Burmistrza
Wołomina na interpelację  złożoną  na poprzedniej  sesji  przez radną  Henrykę  Żabik.
Treść odpowiedzi stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Henryka Żabik – radna
Stwierdziła, że bardzo dobrze,  iż  odpowiedź  została udzielona, jednak nie została ona
dostarczona do Rady Osiedla, a przecież Rada Osiedla jest jednostką pomocniczą gminy i
nie jest trudno ustalić nazwisko jej przewodniczącego i jego adres.  Natomiast odpowiedź
została przesłana na adres:  Osiedle Słoneczna -  Kolonia Grudek i  dlatego odpowiedź
nigdzie nie doszła. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Rozumiał, że każdy pretekst jest dobry do tego by się „czepiać”. Jednak takie praktyki , jak
omawiana interpelacja,nie są  potrzebne bo zabierają  tylko  czas pracownikom urzędu,
którzy są powołani do innych ważniejszych obowiązków. 

Henryka Zabik – radna 
Stwierdziła, ze jej interpelacja nie wynikała z szukania pretekstów do „czepiania się' lecz z
powodu tego, ze zwrócił sie do niej Przewodniczący Rady Osiedlowej. Zdaniem radnej nie
było problemu do ustalenia adresu Przewodniczącego Rady Osiedlowej, bo przecież nie
można wysyłać pism bez adresu odbiorcy. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
zapytał, czy radnej Henryce Żabik chodzi o to, ze nie została udzielona odpowiedź, że nie
zostało poprawnie zaadresowane i nie została ta odpowiedź dostarczona ? Czy tez o sam
fakt ? Czy radna szuka wszelkich pretekstów ? Na poprzedniej sesji była mowa o czym
innym a obecnie pytania dotyczą czego innego.
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Zygmunt  Nieznański – Przewodniczący Rady Miejskiej 
Przypomniał, że w Biurze Rady są spisy z nazwiskami i adresami Przewodniczących Rad
Osiedlowych  i  stwierdził,  że  nic  nie  stało  na  przeszkodzie  by  przesyłkę  prawidłowo
zaadresować.

– Przewodniczący Rady odczytał również interpelację  złożoną przez radnego Romana
Waszczuka w sprawie bezpieczeństwa dzieci  i  młodzieży w czasie przebywania na
terenie  szkół  prowadzonych  przez  Gminę  Wołomin.  (  Treść  tej  interpelacji  stanowi
załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu i zostanie przekazana Burmistrzowi Wołomina
celem udzielenia odpowiedzi )

– Przewodniczący  Rady  odczytał  również  interpelację  złożoną  przez  radnej  Henryki
Żabik  w  sprawie  zmian  w  specyfikacji  istotnych  warunków zamówienia  (  Treść  tej
interpelacji  stanowi  załącznik  Nr  7  do  niniejszego  protokołu  i  zostanie  przekazana
Burmistrzowi Wołomina celem udzielenia odpowiedzi )

Pkt 5 

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady Miejskiej
– Poinformował, że zgodnie z upoważnieniem Rady przygotował i przesłał odpowiedź na

pismo Państwa Marii i Zbigniewa Ludwiniak złożone w dniu 30 września 2005 roku.
Odczytał  radnym jego treść i stanowi ona załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu .

– Radni również upoważnili Przewodniczącego do przygotowania odpowiedzi na pismo
złożone w  dniu 7 października 2005 roku przez Pana Grzegorza Chacińskiego. Treść
tej odpowiedzi stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

– Poinformował o piśmie Mazowieckiego Kuratora Oświaty , który prosił o stanowisko w
sprawie likwidacji SP 1. W związku z tym, że Rada postanowiła zmienić tryb likwidacji
tej  szkoły i  przygotowana jest nowa treść  uchwały  dlatego przygotowane materiały
Przewodniczący odłożył do rozpatrzenia w terminie późniejszym.  Wraz z prawnikiem
przygotuje odpowiedź do kuratora. 

– Z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego wpłynęło pismo w sprawie poruszanej przez
Panią Barbarę Zarebską. Osoba ta wystąpiła do Wojewody Mazowieckiego w sprawie
funkcjonowania ośrodka kształcenia kierowców na terenie OSiR Huragan.  Pismo to
otrzymał  Burmistrz,  Komisja Rewizyjna i  Przewodniczący Rady.   Urząd Wojewódzki
celem  ponownego  zajęcia  sie  sprawa  do   Rady  miejskiej  w  Wołominie.
Przewodniczący odczytał treść tego pisma ( zał. Nr 10 ), odczytał również pismo Pani
Barbary Zarębskiej ( zał. Nr  11 ). Została również odczytana odpowiedź Burmistrza
Wołomina, skierowana do Pani Barbary Zarębskiej z dnia 22 listopada 2005 roku. 9
zał. Nr 12 )

Przewodniczący Rady zapytał obecnych czy Rada uzna odczytana odpowiedź Burmistrza
za wystarczające załatwienie sprawy czy też nadal chce sie tym zajmować ?

Henryka Zabik – radna
Prosiła o wyjaśnienie, czy skoro wyrok zawiera klauzule natychmiastowej wykonalności to
czy pozwana może sie nadal odwoływać ?. 

Krystyna Michałowska – Radca Prawny Urzędu
Poinformowała, że takie odwołanie służy pozwanej gdyż wyrok nie jest prawomocny.
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Roman Waszczuk – radny 
Zaproponował,  by  z  podejmowaniem  dalszych  działań  w  tej  sprawie  odczekać  do
momentu ostatecznego orzeczenia sądowego. 

Wniosek  radnego  Romana  Waszczuka  został  przyjęty  przez  radnych  w  głosowaniu
jawnym za – 16 radnych, przeciw -0, wstrz.- 1 osoba.   

– Przewodniczący  poinformował,  że  przychodzą  do  niego  na  rozmowy  mieszkańcy
budynków przy ul. Moniuszki 20 i Sienkiewicza 31  z prośba o podwyższenie bonifikaty
udzielanej  przy  sprzedaży  mieszkań  komunalnych.  W  tej  sprawie  napisali  kolejne
pismo w dniu 21 listopada 2005 roku. Sprawa została przekazana Komisji Samorządu i
zadań Własnych Gminy.

Marek Górski – radny
Jako Przewodniczący Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy poinformował, że w
dniu 8 grudnia organizuje spotkanie z Nieprzewodniczącymi Rad Osiedlowych i Sołeckich
na ten temat.    Na tym spotkaniu sprawa zostanie omówiona a opinie komisji zostaną
przekazane Burmistrzowi Wołomina. 
     
– Przewodniczący poinformował o działaniach w  sprawie wniosku Pani Bożeny Gryczka

Burmistrz  udzielił  odpowiedzi.  Treść  tej  odpowiedzi  Burmistrza  została  odczytana  i
stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu ).  W tej sprawie wytyczenia dojazdu
do  posesji  Pani  Bożeny  Gryczka  do  Biura  Rady  wpłynęło  pismo  Pani  Stanisławy
Pichór. Odczytana treść pisma stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu )

– Przewodniczący  poinformował  również  o  działaniach  Komitetu  budowy  pomnika
Papieża Jana Pawła II.

Pkt 6

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – Ryszarda Kurek
Komisja spotkała się dwukrotnie. Na jednym z posiedzeń opiniowano projekty uchwał na
sesję. Na drugim spotkaniu , wspólnym z Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy ,
dyskutowano nad likwidacja SP 1. 

Komisja Rewizyjna – Henryka Zabik
Komisja  spotkała  sie  dwa  razy  i  uzgodniła  treść  protokołu  pokontrolnego   ZEASiP.
Wypracowano również zalecenia pokontrolne.  Komisja podjęła decyzje o przystąpieniu do
kolejnej kontroli z planu pracy. Będzie to kontrola zadania inwestycyjnego „Budowa drogi
w  ul.  Warszawskiej  etap  II  na  odcinku  od  ul.  Ogrodowej  do  ul.  Legionów”.  Pierwsze
spotkanie komisji na ten temat odbędzie się 5 grudnia.

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Andrzej Lipa
Komisja opiniowała budżet i projekty uchwał.

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Zdrowia  - Roman Waszczuk  
Komisja  spotkała  sie  dwa  razy.  Omawiano  procedurę  postępowania  przy  zagrożeniu
„ptasią grypą” . Zaopiniowano projekt budżetu. Stosowne wnioski zostały przekazane do
Komisji finansów gminnych. Komisja wnioskowała również o wyróżnienie Prezesa PWiK
za dobre zarządzanie przedsiębiorstwem.
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Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Marek Górski
Komisja  odbyła  dwa  posiedzenia.  Na  jednym  posiedzeniu  komisja  omówiła  projekt
budżetu gminy a na drugim zaopiniowano projekty uchwał na sesję. 

Komisja Finansów Gminnych – Marek Stroczkowski 
Na  posiedzeniu  zaopiniowano  projekt  budżetu  Gminy  Wołomin  na  2006  rok,  a  także
zaopiniowano projekty uchwał na sesję.    

Komisja Gospodarki i Zadań Własnych Gminy – Zenon Witek
Komisja  spotkała  się  dwukrotnie.   Na  pierwszym  posiedzeniu  zaopiniowano  projekt
budżetu  na 2006 rok a na drugim posiedzeniu zaopiniowano projekty uchwał na toczącą
się sesję. 

Pkt 7 

Informacje  o  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  przedstawiła  Sekretarz  Gminy  Marzena
Roszkowska.  Treść tej informacji stanowi załącznik  Nr 15 do niniejszego protokołu.   

Pkt 8

Jerzy Mikulski  -  Burmistrz Wołomina  przedstawił  informacje o swojej  pracy w okresie
miedzy sesjami.  Na początku powiedział, że w  oparciu o dyspozycje zawarte w art. 37
ust. 8 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym ( Dz. U. z  2003 r. Nr 80
poz. 717 ze zm. ) Wydział Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami przedstawia poniżej
informację dotyczącą wydanych decyzji w sprawie ustalenia  jednorazowej opłaty z tytułu
wzrostu wartości nieruchomości na skutek zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego -  tzw. „renty planistycznej”,  określanej  w oparciu o art.  36 ust.  4 w/w
ustawy. 
        Informacja niniejsza obejmuje okres od daty ostatniej informacji tj. od dnia 15.06.2004
r. do dnia 20.11.2005 r. 

W  uchwałach  zatwierdzających  zmiany  bądź  uchwalenia  miejscowych  planów
zagospodarowania  przestrzennego  określono  stawkę  procentową  równą  30%,  służącą
naliczeniu jednorazowej opłaty - tzw. „renty planistycznej”. 

 Przepis art. 36 ust. 4 powołanej na wstępie ustawy stanowi, że jeżeli w związku z
uchwaleniem planu  miejscowego  albo  jego  zmianą  wartość  nieruchomości  wzrosła,  a
właściciel lub użytkownik wieczysty zbywa tę nieruchomość, wójt, burmistrz albo prezydent
miasta  pobiera  jednorazową  opłatę,  ustaloną  w  tym  planie,  określoną  w  stosunku
procentowym do wzrostu wartości nieruchomości. 

Po otrzymaniu aktów notarialnych o sprzedaży nieruchomości objętych zmianą planu
miejscowego w wyżej wymienionym okresie prowadzono postępowanie w 22 sprawach o
ustalenie  „renty  planistycznej”  i  w  sprawach  tych  wydane  zostały  decyzje  o  ustaleniu
jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości. 

Od w/w decyzji złożono 7 odwołań z czego :
− 6 decyzji zostało utrzymanych w mocy przez SKO w Warszawie;
− 1  decyzja  została  uchylona  przez  SKO  i  sprawę  przekazano  do  ponownego

rozpatrzenia.
   Łączna kwota opłat z tytułu tzw.  „renty planistycznej”,  ustalona w powyższych

decyzjach wynosi 197.718 zł.
  Spośród wydanych decyzji Burmistrza 21 jest ostatecznych, a 1 decyzja oczekuje

na uprawomocnienie.
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 Wszystkie ostateczne decyzje Burmistrza są na bieżąco przekazywane do Wydziału
Budżetowo-Księgowego celem ściągnięcia należności.
Z zakresu działania Wydziału Eksploatacji Infrastruktury Gminy wykonano:

• remont chodnika w ulicy Kościelnej;
• ogrodzenie placu zabaw przy ulicy Warszawskiej;
• usunięto zator rowu D;
• udrożniono rów odwadniający ulicę Klonową w Lipinkach;
• wykonano naprawy cząstkowe nawierzchni  dróg bitumicznych – u.  Słoneczna w

Lipinkach, ul. Moniuszki w Wołominie;
• oświetlenie  uliczne  w ulicy  Leszczyńskiej,  Diamentowej,  Zagłoby  w Wołominie  i

Poligonowej w Leśniakowiźnie
• organizacja handlu w dniach 29.10 -1.11.2005 roku pod cmentarzem;
• przeprowadzono akcję zbiórki liści;
• W ramach programu „Czysty Wołomin”: zorganizowano spotkanie dla opiekunów

„Zielonych klas”, oraz spotkanie Koalicji Przyjaciół Ziemi Wołomińskiej;
Wyłoniono wykonawcę na:
– dostawę linii sortowniczej do szkła z kruszarką;
Zawarto umowę na dostawę wody do zdrojów ulicznych i hydrantów przeciwpożarowych;
Ogłoszono przetarg na budowę chodnika w Starym Grabiu;
Z zakresu działania Wydziału Inwestycji:
– Trwa procedura wyłaniania wykonawcy inwestycji „Zagospodarowanie Placu 3-go Maja

wraz z wykonaniem planu zagospodarowania terenu dla potrzeb budowy pomnika Jana
Pawła II  oraz modernizacja ul. Kościelnej, Moniuszki wraz z infrastrukturą”;

– Trwa procedura wyłonienia wykonawcy inwestycji: Budowa sali gimnastycznej, boisk i
terenów rekreacyjno-sportowych przy Szkole Podstawowej Nr 7 w Wołominie ul.
Poprzeczna 6;

– Trwają roboty fundamentowe w związku z budową SP w Zagościńcu;
Z zakresu działania WYDZIAŁU URBANISTYKI I GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI;

− Zawarto  umowę  notarialną  w  sprawie  sprzedaży  w  drodze  przetargu
nieruchomości oznaczonej  jako  działka  nr   ewid. 148/18   w   obr.  24,
położonej w Wołominie   przy  ul. Moniuszki. 

− Zawarto  umowę  notarialną  w  sprawie  sprzedaży  w  drodze  przetargu
nieruchomości  oznaczonej   jako  działka  nr   ewid. 148/16  w  obr.  24,
położonej   w   Wołominie   przy ul. Moniuszki. 

− Zawarto  umowę  notarialną  w  sprawie  sprzedaży  w  drodze  przetargu
nieruchomości oznaczonej    jako   działka  nr   ewid.  274   w  obr. 36,
położonej  w  Wołominie   przy  ul. Zielonej. 

− Zawarto umowę notarialną w sprawie ustanowienia użytkowania na rzecz
MOZG na części działki nr ewid. 170 w obr. 04 w Zagościńcu w związku z
budową urządzeń gazowych dla obsługi szkoły podstawowej. 

− Zawarto  umowę  notarialną  w  sprawie  nabycia  do  gminnego  zasobu
nieruchomości  działki  nr  ewid.  3/1  w  obr.  04  w  Duczkach,  na  której
zlokalizowana jest przepompownia ścieków. 

− Zawarto  umowę  notarialną  w  sprawie  nabycia  do  gminnego  zasobu
nieruchomości  działki  nr  ewid.  265/1 w obr.  34 położonej   w Wołominie
zajętej pod ul. Sikorskiego.  

− Sprzedano  na  podstawie  umowy  notarialnej  na  rzecz  najemcy  1  lokal
mieszkalny.
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− Zakończono  procedurę  sporządzania  planu  miejscowego  terenu
położonego pomiędzy ulicami: Lipińską, Legionów, Wiejską i Prądzyńskiego
w Wołominie. W dniu 14 listopada 2005 r. upłynął termin zbierania uwag do
wyłożonego projektu w/w planu miejscowego.    W wymaganym okresie nie
wpłynęła żadna uwaga. Projekt w/w planu miejscowego został skierowany
do uchwalenia przez Rade Miejską.

 Z zakresu działania REFERATU PLANOWANIA ROZWOJU I POZYSKIWANIA ŚRODKÓW;
 Trwają prace nad Wieloletnim Planem Inwestycyjnym Gminy Wołomin.
W dniu 10.11.2005r. odbyło się  kolejne posiedzenie Komisji  Koordynacyjnej ds. Polityki
Inwestycyjnej  w  sprawie  w  sprawie  zgłoszonych  projektów  inwestycyjnych  do
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Wołomin na lata 2006-2013.
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projektowaną  listę  rankingową  przedsięwzięć  w  w/w
horyzoncie czasowym czterech obszarach:

-  infrastruktura  drogowa  i  obszary  przestrzeni  publicznej  –  zwiększanie
konkurencyjności gminy– łączne nakłady 53,8 mln zł

-    edukacja i informatyzacja – rozwój zasobów ludzkich – łączne nakłady 30 mln zł
-    ochrona środowiska – poprawa jakości życia – łączne nakłady 20,7 mln zł
-   infrastruktura  społeczna  i  mieszkaniowa –  poprawa  jakości  życia –  łączne

nakłady 20,8 mln zł.
Ogółem  spodziewane  planowane  wydatki  inwestycyjne  w  okresie  2006-2013  –
ok.122 mln zł.

Ponieważ  sporządzony Plan Wieloletni  w styczniu  2004r.  Plan  Inwestycyjny  Gminy do
2015  r.  nie  uwzględniał  założeń  do  następnego  okresu  programowania  2007-2013,
wynikających z takich projektów dokumentów strategicznych jak:

- Narodowy Plan Rozwoju 2007-2013
- Narodowa Strategia Rozwoju Regionalnego 2007-2013
- Zaktualizowana Koncepcja Przestrzennego Zagospodarowania Kraju
- Strategia Rozwoju Województwa Mazowieckiego do roku 2020
-  Regionalny  Projekt  Programu Operacyjnego  dla  Województwa  Mazowieckiego
konieczne jest sporządzenie Aktualizacji WPF przy przyjęciu horyzontu czasowego
do 2020r.

Celem  kolejnego  spotkania  Komisji  Koordynacyjnej  w  grudniu  br.  będzie  opiniowanie
propozycji rezerwowej listy rankingowej zadań oczekujących, sporządzonej na podstawie
wniosków, które były w noszone w okresie 2002-2005 r.
W  dniu  08.11.2005r.  została  podpisana  z  Marszałkiem  Województwa  Mazowieckiego
Umowa  o  udzielenie  pomocy  finansowej  z  budżetu  województwa  mazowieckiego  w
ramach Mazowieckiego Kontraktu Samorządowego – komponent Edukacja, na realizację
zadania  pn.  „Budowa Szkoły  Podstawowej    w Zagościńcu.  Etap I  –  roboty  ziemne i
fundamenty”. Kwota dofinansowania wynosi 100 000 zł. 
W okresie sprawozdawczym odbyły się spotkania, seminaria i konferencje:

• 3.11 – spotkanie koordynacyjne w sprawie WPI;
• 7-8.11 –ZMP Poznań
• 9.11 – Mazowiecki komitet monitorujący kontrakt wojewódzki;
• 11.11 – Święto Niepodległości;
• 16.11 – Spotkanie z Mieszkańcami Osiedla Centrum;
• 17.11 – 50-Lecie SP w Duczkach;
•           - poświęcenie fundamentów pod SP w Zagościńcu;
• 24.11 – 70-Lecie SP Nr 4;
• 26.11 – 65 Lat ZSE w Wołominie;
• 27.11 – Złote Gody; Po raz kolejny param małżeńskim obchodzącym 50-cio lecie
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pożycia małżeńskiego zostały wręczone odznaczenia. 
Na ręce Burmistrza Wołomina wpłynęło podziękowanie od Krajowego Biura Wyborczego
dla pracowników Urzędu Miejskiego, którzy obsługiwali ostatnie wybory parlamentarne i
prezydenckie, a szczególnie dla Sekretarza Gminy Marzeny Roszkowskiej  pełniącej
funkcje Urzędnika Wyborczego. 
W tym okresie Burmistrz wydał następujące zarządzenia:

• Nr 208/05 –210/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;
• Nr 211/05 – w sprawie nagrody rocznej dla Dyrektora MSPZOZ Nr  2;
• Nr 212/05 w  sprawie powołania  komisji ds. Rozpatrywania wniosków o

stypendium szkolne;
• Nr 213/05 – w sprawie powołania komisji przetargowej – wymiana stolarki okiennej

w Przedszkolu NR 6;
• Nr 214/05 w sprawie powołania komisji przetargowej – dokumentacja projektowa

sali gimnastycznej przy SP nr 7;
• Nr 215/05 w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2006 rok;
• Nr 217/05 – 218/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;
• Nr 219/05  w sprawie nagrody rocznej dla Dyrektora MSPZOZ nr 1 ;
• Nr 220-223/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;
• Nr 227/05  w sprawie powołania komisji przetargowej – wybór wykonawcy budowy

chodnika w Starym Grabiu

Pkt 9
Przedstawiciel  Młodzieżowej  Rady Miasta  przedstawił  informację  o  jej  pracy.  Treść  tej
informacji stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu. 

Pkt 10                                             Na sesję przybył radny Kazimierz Chudzian godz. 13.20

Henryka Zabik – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Odczytała protokół sporządzony przez komisję po przeprowadzonej kontroli  w Zespole
Ekonomiczno  –  Administracyjnym  Szkół  i  Przedszkoli.  Treść  tego  protokołu  stanowi
załącznik  Nr  17  do  niniejszego  protokołu.  Protokół  został  podpisany  przez  Dyrektora
ZEASiP Andrzeja Gorczyńskiego

                                                          Salę obrad opuścił radny Zenon Witek  godz. 13.30

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady Miejskiej
Odczytał  treść  uchwały  wraz  z  zaleceniami  pokontrolnymi,  które  są  załącznikiem  do
Uchwały  Nr  XXXVIII-241/2005  w  sprawie  przyjęcia  zaleceń  pokontrolnych  z
przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną kontroli;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Przewodniczący  Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 14.00

Po przerwie na sali obrad obecnych jest 16 radnych. Nieobecni to:  Stefan Perzanowski,
Paweł Królak, Czesław Sitarz, Andrzej Lipa, Mieczysław Romejko
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Uchwała  Nr  XXXVIII-242/2005 w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  podatku  od
posiadania psów;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych,  Komisji
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań
Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XXXVIII-243/2005 w  sprawie  określenia  wzoru  formularzy  informacji  i
deklaracji podatkowych;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych,  Komisji
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań
Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XXXVIII-244/2005 w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  od  środków
transportowych;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych,  Komisji
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań
Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-245/2005 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych,  Komisji
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań
Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
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Uchwała Nr XXXVIII-246/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Finansów Gminnych, Komisji Oświaty,
Kultury i Sportu

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-247/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Finansów Gminnych, Komisji Oświaty,
Kultury i Sportu

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-248/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji
Gospodarki, Rozwoju gminnego i Obszarów wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-249/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Finansów Gminnych, Komisji Oświaty,
Kultury i Sportu

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-250/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Finansów Gminnych, Komisji Oświaty,
Kultury i Sportu

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
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Uchwała Nr XXXVIII-251/2005 w sprawie zmiany załącznika Nr 13 do uchwały Nr XXV-
164/2004 z dnia 21.12.2004 r. dot. uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji
Gospodarki, Rozwoju gminnego i Obszarów wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-252/2005 w sprawie zmiany załącznika Nr 6 do uchwały Nr XXV-
164/2004 z dnia 21.12.2004 r. dot. uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji
Gospodarki, Rozwoju gminnego i Obszarów wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-253/2005 w sprawie zmiany załącznika Nr 7 do uchwały Nr XXV-
164/2004 z dnia 21.12.2004 r. dot. uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji
Gospodarki, Rozwoju gminnego i Obszarów wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-254/2005 w sprawie zmiany załącznika Nr 16 do uchwały Nr XXV-
164/2004 z dnia 21.12.2004 r. dot. uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2005 rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji
Gospodarki, Rozwoju gminnego i Obszarów wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
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Uchwała Nr XXXVIII-255/2005 w sprawie połączenia szkół w Zespół Szkół w Ossowie;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-256/2005 w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 1 w
Wołominie;

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty, Kultury i sportu oraz Komisji
Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Wnioskował aby do treści uchwały dodać § 5 dotyczący utraty mocy wcześniej podjętej
uchwały  w  tej  sprawie.   Przedstawił  również  uzasadnienie  do  projektu  uchwały.
Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 10 głosów, przeciw -1 głos, wstrz. -5 osób

Uchwała Nr XXXVIII-257/2005 w sprawie zmiany Regulaminu Młodzieżowej Rady Miasta;

Uzasadnienie  do  uchwały  przedstawiła  Sekretarz  Gminy  Marzena  Roszkowska.
Powiedziała, ze uchwała ta została przygotowana na wniosek Młodzieżowej Rady Miasta.
Zmiany, które zostają wprowadzone w Regulaminie Funkcjonowania Rady Młodzieżowej
wynikają  z konieczności doprecyzowania, kiedy wygasa członkostwo w prezydium rady.
Są takie trzy przypadki i dodaje sie ustęp 1. W ust. 3 skrócony zostaje okres możliwości
złożenia  wniosku  w  sprawie  odwołania  członka  komisji  z  6  miesięcy  na  4  miesiące.
Następnie  w  §  28  Młodzieżowa  Rada  Miasta  proponuje,  aby  skrócić  do  2  miesięcy
częstotliwość  odbywania spotkań przez komisje.   

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i zadań Własnych Gminy
oraz Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 16 radnych na sali obrad 
za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
    
                                                  Salę obrad opuścił radny Krzysztof Gawkowski godz. 14.20

Uchwała Nr XXXVIII-258/2005 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  pomiędzy  ulicą:  Lipińską,
Legionów, Wiejską  i  Pradzyńskiego w Wołominie z ustaleniami studium uwarunkowań  i
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wołomin;

13



Wprowadzenie  do  serii  uchwał  przedstawił   Krzysztof  Antczak  -  Zastępca  Burmistrza
Wołomina .  Uzasadnienie do tej uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
 

Uchwała  Nr  XXXVIII-259/2005 w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  pomiędzy  ulicami:  Lipińską,
Legionów, wiejską i Pradzyńskiego w Wołominie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
 
Uchwała Nr XXXVIII-260/2005  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu przeznaczonego pod usługi sakralne –
kościół we wsi Zagościniec;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
 
Uchwała Nr XXXVIII-261/2005  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu przeznaczonego pod usługi sakralne –
cmentarz we wsi Nowe Grabie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

14



Uchwała Nr XXXVIII-262/2005  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu ”osiedla Zielona” położonego w granicach
ulic: Zielona, Legionów, Sokola do granicy obszarów obowiązujących planów miejscowych
w Wołominie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

                                          Salę obrad opuścił radny Zenon Witek  godz. 14.25
Uchwała Nr XXXVIII-263/2005 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  „osiedla  Graniczna”  położonego
pomiędzy ulicami: Kresowa, Graniczna, teren ujęcia wody, ulica Lipiny Kąty w Wołominie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad 
za – 14 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-264/2005 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu „osiedla 1 Maja I” położonego pomiędzy
ulicami: Lipińska, Al. Niepodległości, 1 Maja, Oleńki w Wołominie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad 
za – 14 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-265/2005 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu „osiedla 1 Maja II” położonego pomiędzy
ulicami: 1 Maja, Al. Niepodległości, północna granica rowu melioracyjnego do ulicy Lipiny
B w Wołominie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad 
za – 14 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
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Uchwała Nr XXXVIII-266/2005 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  „osiedla  1  Maja  III”  położonego  na
południe od rowu melioracyjnego oraz ograniczonego ulicami: Al. Niepodległości, Lipiny
Katy, Lipiny B w Wołominie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad 
za – 14 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-267/2005 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Wołominie i we wsi Nowe
Lipiny  ograniczonego  ulicami:  Dworska,  Projektowana  Kościelna,  ulica  bez  nazwy,  ul.
Rolna i dalej w kierunku południowym po zachodniej granicy dz.ew. Nr 2 i Nr 42 obr.06 we
wsi Nowe Lipiny do projektowanej drogi wojewódzkiej Nr 634;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad 
za – 14 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-268/2005 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu „osiedla Sławek II” położonego pomiędzy
ulicami:  Geodetów,  Głowackiego,  Kleberga  do  granicy  obszaru  obowiązującego  planu
( teren stolarni ) w Wołominie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad 
za – 14 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-269/2005  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu „osiedla Górki Mironowskie” położonego
pomiędzy granicą  administracyjną  miasta Kobyłka i ulicami: Kraszewską,  Radzymińską,
Czrnieckiego we wsi Czarna, ul. Gościniec w Wołominie;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 14 radnych na sali obrad 
za – 14 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
                             
                                       Na sale obrad powrócił radny Krzysztof Gawkowski godz. 14.35

Uchwała Nr XXXVIII-270/2005 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego terenu wsi Cięciwa i części wsi Majdan;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Henryk Świerżewski – Sołtys wsi Majdan
Zwrócił uwagę,  że projekt uchwały nie obejmuje całości wnioskowanych do uchwalenia
planów miejscowych terenów.. 

Krzysztof Antczak - Zastępca Burmistrza Wołomina 
Wyjaśnił, że z terenu gminy wytypowano te jednostki urbanistyczne, gdzie jest najwięcej
wniosków i  dla  tych jednostek  sporządzane są  plany  miejscowe.  Gdzieś  granica  tego
planu  być  musi.  Ten  plan  jest  robiony  dla  wsi  Cięciwa  z  uwagi  na  ilość  wniosków
mieszkańców a także wniosków członków Forum Gospodarczego, którzy stwierdzili, że na
terenie  wsi  Cięciwa  jest  obecnie  jedno  z  najlepszych  miejsc  w  Gminie  Wołomin  do
stworzenia strefy ekonomicznej.  Dlatego Burmistrz Wołomina w porozumieniu z trzema
ościennymi gminami będzie starał sie o stworzenie na tym terenie strefy ekonomicznej. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XXXVIII-271/2005 w  sprawie  określenia  wysokości  minimalnych  stawek
czynszu z tytułu dzierżawy gruntów gminnych;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-272/2005 w sprawie sprzedaży nieruchomości;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
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Uchwała Nr XXXVIII-273/2005 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich , Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXVIII-274/2005 w sprawie najmu lokalu;

Uzasadnienie do  uchwały zostało załączone do oryginału uchwały.

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów
Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 15 radnych na sali obrad 
za – 10 głosów, przeciw -0, wstrz. -5 osób

Pkt 12
Sprawy bieżące, zapytania i wolne wnioski

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady
Poinformował, ze sesja budżetowa odbędzie sie w dniu 15 grudnia o godz. 12.00 Materiały
budżetowe radni otrzymali w dniu 17 listopada 2005 roku.  Został tez radnym przekazany
porządek obrad tej sesji. Pozostałe materiał dotyczące porządku obrad zostaną radnym
dostarczone w terminie późniejszym. 

Marek Górski – Przewodniczący Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy
Zaprosił na spotkanie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy w dniu 8 grudnia 2005
roku na godz.  16.00,  wszystkich Przewodniczących Rad Osiedli  i  Sołtysów.   Tematem
komisji  będzie zasady sprzedaży lokali  mieszkalnych w budynkach położonych przy ul.
Moniuszki 20 i Sienkiewicza 31. komisja przedyskutuje również sprawę powołania Straży
Miejskiej.

Marek Stroczkowski – radny
Wnioskował, by wszystkie odpowiedzi Burmistrza Wołomina na pytania poszczególnych
radnych były dostarczane wszystkim radnym przez służby podległe Burmistrzowi. 

                     
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXVIII sesję
Rady Miejskiej  w Wołominie  w dniu  29 listopada 2005 roku o  godz.  14.50 Wszystkie
podjęte w czasie sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu

   Protokołowała                                     Sekretarz

Grażyna Płaneta                                  Beata Kalata
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